
Plodna jesen v klubu
samoupravljalcev
Organizirali so tudi razpravo o spremembah
občinskega in mestnega statuta

Izvršni odbor Kluba samou-
pravljalcev meni. da naj bi
proučevanje zakona o združe-
nem delu tudi v drugem pollet-
ju predstavljalo eno najvažnej-
ših področij našega defovanja
Poleg tega je naloga kluba, da
samoupravljatce vsestransko
seznanjazdrugimi pomembni-
mi zakoni in upravnimi akti kot
so zakon o delovnih razmerjih,
osnutek zakona o samoupravni
delavski kontroli, osnutek za-
kona o volitvah, o referendumu
ter drugih oblikah osebnega \z-
javljanja.

Klub bo v jesenskem obdob-
ju organiziral tudi seminarje,
predavanja in razgovore o go-
spodarski problematiki ter o
nekaterih bistvenih vprašanjih
s podrofija mednarodnega in
notranjepolitičnega položaja,
aktivno pa se bo vkljudil v pri-
prave na volitve za delegate
družbenopolitičnih in samou-
pravnih skupnosti.

Delo v klubu je zaživelo že
konec septembra, ko je klub

pripravil razgovor s člani de-
lovnega kolektiva Avtohiše, na
katerem je Aleksej Cvetko ra-
zložil šliri nove sistemske za-
kone. Na razgovoru je bilo 30
prisotnih, ki so postavili več
konkretnih vprašanj.

Klub samoupravljalcev pa se
je vključil tudi v javno razpravo
o novem statutu občine in me-
sta. V ta namen so skticali na
razgovor vse delegate podpi-
snikov samoupravnega spora-
zuma o delovanju kluba, da bi
kar najboJj neposredno iahko
dali svoje pripombe in predlo-
ge k statutu. Na razgovoru, ki
ga je vodil Stane Fortuna. pred-
sednik izvršnega odtjora Kluba
samoupravijalcev. je bilo 111
prisotnih. Novi statut jenajprej
razložil Aleksej Cvetko. nato pa
sta v razpravi sodelovala še
Vlado Beznik ml., ki je govoril o
problematiki in težavah dele-
gatskega sistema in Sakib Ou-
barič. ki je prikazal izkušnje s
področja spiošne in skupne
porabe.
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